
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LIX/22 

LIX sesja RM odbyta w dniu 29 grudnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:48 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Beata Kołota 

7. Wiesław Kowalski 

8. Adam Michalak 

9. Szymon Raczyński 

10. Tadeusz Szczepański 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Tomasz Pacek.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LIX 

sesji RM ?  

Nie zgłoszono.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Tomasz Pacek. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 10 września 

2022 r. do 19 grudnia 2022 r. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. 

sprawozdanie, które stanowi – załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. sprawozdania ?  

Nie zgłoszono.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

M. Michalska – Kierownik Ref. Księgowości Budżetowej – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2022 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała Nr LIX/418/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

M. Michalska – Kierownik Ref. Księgowości Budżetowej – przedstawiła ww. projekt 

uchwały. Zwróciła uwagę na pomyłkę w uzasadnieniu w pozycji dochodów ogółem w pkt 1b 

gdzie powinno być „dochody majątkowe zmniejsza się” o kwotę 3.161.571 zł.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2022 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 



NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Tomasz Pacek. 

Uchwała Nr LIX/419/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej 

na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji 

pojazdów w siedzibie Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim.  

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała Nr LIX/420/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała Nr LIX/421/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8).  

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna A. Żaguń – podziękowała wszystkim osobom, które wsparły inicjatywę Klubu 

Radnych Porozumienie dla Solca obecnych i byłych związaną z przygotowaniem paczek 

świątecznych dla 6 starszych osób i samotnego ojca z 4 dzieci. włączyły się w akcje 

świątecznej pomocy osobom starszym oraz samotnemu ojcu z 4 dzieci.  



Radny A. Michalak – wystosował apel do mieszkańców o używanie petard bardziej 

rozsądnie, nie używać ich na kilka dni przez Sylwestrem.  Jest to ważne nie tylko z uwagi na 

zwierzęta ale także z uwagi na dzieci ukraińskie, które zamieszkują na terenie naszej Gminy, 

a którym wystrzały będą się źle kojarzyły. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – również podziękował Radnym, którzy włączyli się w 

pomoc świąteczną.  

Złożył zebranym oraz mieszkańcom życzenia na Nowy Rok.   

  9. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 13.48. 

                                                                                                                      

   Bartłomiej Czaki 

                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


